
 

 
 

Groeiagenda Drechtsteden – Drechtsteden gaan voor nieuwe Energie 
14 januari 2020 – Themabijeenkomst Warmtenetten 

 

Warmtetransitie Drechtsteden 

In het Nationale klimaatakkoord zijn de doelstellingen uit het Klimaatakkoord van Parijs 

vertaald in concrete acties voor Nederland tot 2030. Deze acties sluiten aan bij het 

regeerakkoord, waarin het kabinet heeft aangegeven dat ze de uitstoot van broeikasgassen in 

2030 met 49% wil verminderen ten opzichte van 1990.  

 

Een belangrijk onderdeel van het klimaatakkoord is dat we onze woningen en gebouwen op 

een andere manier gaan verwarmen en toewerken naar een aardgasvrije gebouwde 

omgeving. Samen met onze partners hebben we ten behoeve van deze zogenaamde 

warmtetransitie in het afgelopen jaar al de Transitievisie Warmte 1.0 vastgesteld.  

 

Warmtenet is een kansrijke warmteoptie in de Drechtsteden 

De Transitievisie Warmte 1.0 heeft een onderzoeksbeeld van de meest kansrijke 

warmteopties per wijk én een globale fasering van de aanpak opgeleverd. Op basis van dit 

onderzoeksbeeld blijkt dat een warmtenet Voor veel wijken in de Drechtsteden op dit 

moment de meest kansrijke en goedkope oplossing is.  

 

Daarnaast hebben de woningcorporaties Woonkracht10, Rhiant, Trivire, Woonbron 

Dordrecht, Tablis Wonen, Fien Wonen, Woningbouwvereniging Heerjansdam en HVC op 

vrijdag 29 maart een intentieovereenkomst getekend die er uiteindelijk toe moeten leiden 

dat zoveel mogelijk van de corporatiewoningen met benutting van een regionaal warmtenet 

aardgasvrij worden. 

 

Het hoe, wat en waarom van een warmtenet 

Met oog op de belangrijke rol die een warmtenet in de warmtetransitie kan gaan spelen, 

willen we u graag nader informeren over het hoe, wat en waarom van een warmtenet. HVC 

zal hiertoe een presentatie verzorgen en uw vragen beantwoorden. Daarnaast zullen de 

woningcorporaties duiden waarom zij samen met HVC tot de intentieovereenkomst zijn 

gekomen. 

 

 

Ik wens u fijne feestdagen en zie u graag op 14 januari in het nieuwe jaar bij deze  

interessante bijeenkomst! 

 

Met vriendelijke groet, 

 

Jacqueline van Dongen 

Regionaal Portefeuillehouder Energie 


